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内容概要

Yang Ying began teaching Chinese at Beijing Language and Culture University　after her graduation from Peking
University in 2000．In 2002，she founded the　Beijing Chen9’ai Chinese Cu．1tural Communication Center
．(originally known as　 Dongfang Yulin Cultural Communication Center)with the aim of focusing On
　Chinese teachin9，the compiling of quality teaching materials and HSK coachin9。
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模拟试题(一)　　一、听力　　二、阅读　　三、书写　　听力材料　　答案　模拟试题(二)　　一
、听力　　二、阅读　　三、书写　　听力材料　　答案　模拟试题(三)　　一、听力　　二、阅读
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力材料　　答案　模拟试题(五)　　一、听力　　二、阅读　三、书写　听力材料　答案模拟试题(
六)　　一、听力　二、阅读　三、书写　听力材料　答案模拟试题(七)　一、听力　二、阅读　三、
书写　听力材料　答案模拟试题(八)　　一、听力　二、阅读　三、书写　听力材料　答案　考生须
知考生特别注意事项HSK(五级)答题卡　考试规则新汉语水平考试(HSK)介绍HSK(五级)介绍HSK(五
级)成绩报告　
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《新HSK模拟试题集·五级》：Based on the most up-to-date syllabus and compiled by an experienced HSK
teacher.Eight sets of mock tests to help the students prepare for the HSK.Contains essential information about the
new HSK test.Keys to the mock tests, and transcripts for the listening comprehension sections.
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